

國立臺灣師範大學和平與公館校區接駁車時刻表

112/09/11 公告

和平校區發車時間	1. 接駁車路程約 10-15 分鐘，急事請乘用其他交通工具。 2. 和平校區乘車地點為和平校區 II 教育大樓前；下車地點為和平校區 II 綜合大樓前，公館校區乘車地點為綜合館前，下車地點為中正堂前。 3. 第 3 節課乘車人數較多，請多利用立位。 4. 例假日、國定假日及寒暑假不行駛。 5. 三校系統接駁車通行和平及公館校區間 （穿過臺大、臺科大路段），單程約 15-20 分鐘，歡迎乘車。	公館校區發車時間	
			07:50 (2 車, 週二四 3 車)
08:30 (三校)			08:45 (3 車, 週三五 2 車)
09:00			08:50 (三校)
09:30			09:50
10:05			10:00 (3 車, 週三 4 車)
10:30			10:05
12:15			12:00
12:30			12:15 (三校+1 車)
12:40 (三校)			12:30
13:15			13:00 (2 車, 週三 3 車)
14:25			14:00
15:35			15:15
16:35			16:10
17:35		17:10	
18:30		18:10	



NTNU Shuttle Bus Schedule between Heping and Gongguan Campuses

2023/09/11 update

Heping Campus		Gongguan
	<p>1. The riding time between NTNU campuses is about 10-15 minutes, and more in rush hour. If you are in a hurry, please take other public transportation.</p> <p>Thank you!</p> <p>2. Riding points: Heping Campus @ in front of Education Building; Gongguan Campus @ in front of Conference Center</p> <p>Terminal points: In front of the Union Building I on Heping Campus; before the Assembly Hall on Gongguan Campus.</p> <p>3. No shuttle bus service during weekends, holidays, and winter and summer breaks.</p>	07:50 (2 buses; 3 buses on Tue & Thu.)
08:30 (for NTU system campuses)		08:45 (3 buses; 2 buses on Wed. & Fri.)
09:00		08:50 (for NTU system campuses)
09:30		09:50
10:05		10:00 (3 buses; 4 buses on Wed.)
10:30		10:05
12:15		12:00
12:30		12:15 (1 bus and 1 for NTU system campuses)
12:40 (for NTU system campuses)		12:30
13:15		13:00 (2 buses; 3 buses on Wed.)
14:25		14:00
15:35		15:15
16:35		16:10
17:35		17:10
18:30	18:10	



Fuxing Metro Bus



The most updated schedule